



Assyrian Church of the East | Family Tribunal

## Marriage Information

If you wish to book a marriage service, you will need to contact the parish priest where you wish to have the service. Before you speak with the parish priest, please ensure you:

1. Contact our office at St Hurmizd's Cathedral (02 9610 8680) to make sure your church membership status is active and that you are up to date with payments.
  - a. **Note:** A copy of your receipt and church membership card will be required by the parish priest upon making the booking.
  - b. **Note:** a service fee of \$350 applies. This must be paid before booking the church.
2. Have obtained a *Single Status Certificate* from the Family Tribunal.
3. Once you are up to date with your church membership and have obtained a Single Status Certificate, you may contact the parish priest where you wish to book your marriage service. Be sure to provide a photocopy of the following for both the Groom and Bride:
  - a. Baptism certificate
  - b. Valid Australian or international passport
  - c. Drivers' licence
  - d. Divorce certificate (if applicable)

## Parish Details

St Hurmizd's Cathedral, Greenfield Park

(02) 9610 8680

St Mary's Church, Smithfield

(02) 9726 6309

Ss Peter and Paul Church, Cecil Park

0406 117 773

St George's Parish, Little Bay

0404 984 152

## Committee Details

[familytribunal@assyrianchurch.org.au](mailto:familytribunal@assyrianchurch.org.au)

Rev Fr Benyamin Shlimon, President

0451 518 288

Dn Ramen Youkhanis, Secretary

0401 203 616

Rev Fr Shamuel Shamuel

0432 715 167

Rev Fr Neil Makko

0408 435 849



كنيسة المشرق الآشورية | المحكمة الاسرية

## معلومات الزواج

اذا كنت ترغب في حجز موعد خدمة الزواج، فستحتاج الى الاتصال بكاهن الرعية في المكان الذي ترغب فيه اتمام ذلك. وقبل التحدث مع الكاهن، يرجى التأكد من الآتي:

1. الاتصال بمكتبنا في كاتدرائية القديس ربان هرمزد على الهاتف 0296108680 للتأكد من تجديد عضويتك للكنيسة وانك مستمر في دفع الاشتراكات.  
أ. سيطلب كاهن الرعية نسخة من ايصال الدفع وبطاقة عضوية الكنيسة عند اجراء الحجز.  
ب. يتم استيفاء مبلغ \$350 للخدمة الكنسية ويجب ان تدفع قبل حجز موعد في الكنيسة.
2. الحصول على شهادة مطلق الحال من المحكمة الاسرية في الكنيسة.
3. بمجرد أن تكون قد جددت اشتراك عضويتك في الكنيسة وحصلت على شهادة المطلق الحال، يمكنك الاتصال بكاهن الرعية في المكان الذي ترغب فيه حجز خدمة الزواج.  
تأكد من تقديم نسخة من المستمسكات التالية لكلا العريس والعروس:  
أ. شهادة المعمودية.  
ب. جواز سفر استرالي أو دولي ساري المفعول.  
ت. اجازة سوق.  
ث. شهادة الطلاق (ان وجدت).

## تفاصيل رعايات الكنيسة

كنيسة القديسة مريم العذراء، سميثفيلد  
0297266309  
رعية كنيسة مار كيوركيس، ليتل باي  
0404984152

كاتدرائية القديس ربان هرمزد، كرينفيلد بارك  
0296108680  
كنيسة القديسين مار بطرس وبولس، سيسل بارك  
0406117773

## تفاصيل اللجنة

[familytribunal@assyrianchurch.org.au](mailto:familytribunal@assyrianchurch.org.au)

الاب شموئيل شموئيل  
0432715167

الاب نيل مكو  
0408435849

الاب بنيامين شليمون، الرئيس  
0451518288

الشماس رامن يوخانس، السكرتير  
0401203616